
Zápisnica zo zasadnutia MsV č. 2 zo dňa 26.03.2024 

 

Program: 

1. Privítanie 

2. Požiadavky 

3. Čerpanie fin. prostriedkov z participatívneho rozpočtu pre rok 2024 

4. Ukončenie 

 

 

K bodu č. 1: 
Predseda privítal členov mestského výboru  na zasadnutí a zároveň skonštatoval, že je 

12 prítomných členov z prezenčnej listiny (celkový počet členov je 14), čím sa toto zasadnutie 

stalo uznášania schopné. Následne všetci prítomní členovia odsúhlasili program zasadnutia. 

 

K bodu č. 2: 
Členovia výboru v tomto bode nahlasovali nedostatky, na ktoré upozornili obyvatelia 

daného obvodu. Následne boli spísané do zoznamu: 

- prepadnutý kanál na Palárikovej ul. (kanál je v majetku BVS, mesto poškodenie 

nahlásilo) 

- prepadnutá cesta na Robotníckej ul. pri výjazde od materskej školy (poškodenie je 

nahlásené mestu) 

- rozbitý chodník na Hviezdoslavovej ul. oproti Hotelu Senica (v chodníku sú veľké 

diery vo väčšom úseku) 

- umelé ihriská na Robotníckej ul. a na Starom sídlisku (naplánovaná výmena povrchu, 

v prípade možnosti vymeniť pletivo okolo ihriska na Starom sídlisku, nakoľko je 

zničené) 

- skolaudovať ihrisko na Strednej odbornej škole podnikania v remeslách a službách 

(zistenie, že ihrisko stále nie je skolaudované, je potrebné zistiť ako sa má vysporiadať 

a kto má koho osloviť) 

- parkovisko na Hviezdoslavovej ul. za veterinou (Parkovisko nie je riadne osvetlené, 

v ďalších etapách výmeny svetiel sa rozmýšľa o doplnení osvetlenia. Keďže je 

parkovisko neosvetlené ľudia vyhadzujú do smetných nádob stavebný a iný objemný 

odpad, v najbližšej dobe bude kvôli tomu inštalovaná kamera – nahlásené na minulých 

zasadnutiach. V ďalších etapách osádzania podzemných košov sa bude premýšľať aj 

o tejto lokalite.) 

- osvetlenie za Perlou (je v pláne, ak budú dostatočné financie možnosť realizácie do 

konca roka, v pláne je verejné obstarávanie) 

- vnútroblok pri športovej hale (kontajner na sklo vždy stojí v ceste) 

- parkovisko na Hurbanovej a Hviezdoslavovej ul. (rieši oddelenie dopravy na 

mestskom úrade, keďže sa tam dá ťažko zaparkovať, dlhodobo tam stoja cudzie autá) 

- parkovisko na Štefánikovej ul. pred kebabom (návrh na zrušenie, pretože je odtiaľ zlý 

výjazd a tým sa blokuje hlavná svetelná križovatka, je potrebné konzultovať 

s majiteľom nakoľko majiteľmi pozemku je p. Kubíček a mesto a stavba patrí VÚC) 

- zrušenie spevnených plôch pri parčíku na Železničnej ul. (bolo neďaleko vystavané 

nové parkovisko) 

- oprava chodníku na Kolónke k Fit Pitu (diery v chodníku) 

- cesta od hygieny na Kolónke (vo výjazde stoja autá, je tam zlý rozhľad, potreba 

úpravy značky nakoľko sú dve hneď za sebou a prekrývajú sa)  



- nová vrchná časť cesty na Tehelnej ul. (predschválené, bude sa ešte ohľadom toho 

rokovať) 

- výtlk na Kolónke od Lidla na most (skoro spravený, blízkej dobe dokončený) 

- pridanie priechodu pre chodcov na Robotníckej ul. a Štúrovej ul. (je tam väčší pohyb 

ľudí, nakoľko tam je aj materská škola) 

- vízia cyklochodníku na Hviezdoslavovej ul. (bola by potrebná oprava chodníku, 

nakoľko je chodník široký je možné vybudovať cyklochodník) 

- nedostatočné osvetlenie za bytovým domom č. 4 na Nám. oslobodenia (po výmene 

osvetlenia nastala zmena svetelných pomerov, po zotmení je na parkovisko a pri 

stojisku kontajnerov tma)   

 

K bodu č. 3: 
Členovia výboru sa dohodli, že na ďalšom stretnutí, ktoré sa bude konať 24.04.2024 

budú preberať ako využiť participatívny rozpočet. Zatiaľ môžu komunikovať s verejnosťou 

a zistiť, čo by občania uvítali. Participatívny rozpočet je cca 7 500€. Zatiaľ bol podaný jeden 

návrh a to dať spraviť na ihrisko v materskej škole na Robotníckej ulici menšiu hraciu 

zostavu. 

 

K bodu č. 4: 
Na záver predseda poďakoval členom za aktívny prístup a účasť na zasadnutí. 

Následne zasadnutie výboru ukončil. 

 

Súčasťou zápisnice je aj prezenčná listina. 

 

V Senici dňa 26.03.2024      zapísala: Kristína Pokorná 

 
 

    

 

   

 

 

 

 
 


